Title) Touch Your Baby's Hand

With this website, you can see the real size of your unborn baby's hand and feel closer to your baby every day!
This website is compatible with your iPhone, iPad and Android devices and your desktop.
To use the program, follow these steps:

Step 1) Place your first and middle fingers into position (as shown on the screen).
Step 2) Select the width of your fingers by using the onscreen scale.
Step 3) Input the expected date of birth of your child.
The program will display an approximate image of your baby's hand, based on your measurements.

This program uses the data of "National Institute of Standards Technology" for the most accurate results.


标题）触摸宝宝的手
使用这个网站，您可以看见您的宝宝的小手的真实大小，更加接近您的宝宝！
该网站可使用iPhone、iPad、安卓手机以及台式电脑浏览。
使用步骤：
第一步） 将您的食指和中指放在相应位置上（位置如图中所示）
第二步） 用屏幕上的比例尺选择您手指间的长度
第三步） 输入您的预产期
该程序会根据您提供的测量值，显示您的宝宝的手的近似图像。
为确保结果准确，该程序采用国家标准技术局的数据。

